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L’emissora Ràdio Salt (97.7 FM) ha
obtingut aquesta setmana la llicèn-
cia definitiva de la Generalitat.
Aquesta llicència arriba 27 anys
després que s’iniciessin les emis-
sions, el 3 de març del 1984 (feia
just un any que Salt havia obtingut
la independència de Girona). El que
d’entrada semblaria un retard exa-
gerat, té una explicació: fins fa uns
quatre anys no es va sol·licitar
aquesta llicència. S’anava emetent
amb una de provisional, cosa que
fan, es veu, moltes emissores locals
per estalviar-se els llargs tràmits i
sobretot l’alt cost econòmic que su-
posa la llicència definitiva.

Des del primer moment, Ràdio
Salt va assumir un rol de responsa-
bilitat social cap al municipi. Alguns
dels seus objectius bàsics eren,
d’entrada, intentant reforçar la
identitat del poble, dinamitzar la vi-
da cultural i associativa, i col·labo-
rar, alhora, en la normalització lin-
güística. La primera seu de l’emisso-
ra va ser a la casa consistorial, amb
unes instal·lacions molt precàries.
Després es va traslladar a un pis del
carrer Doctor Ferran i els darrers
anys ha estat ubicada al carrer Ma-
jor, al costat de l’ajuntament. Ac-
tualment emet 24 hores al dia amb

La lluita per
sobreviure.
Ràdio Salt va néi-
xer gràcies a la
tossuderia d’uns
quants i a la reivin-
dicació de molts
saltencs. Al llarg
dels seus 27 anys
ha sobreviscut
gràcies als seus
col·laboradors i a
la imaginació i te-
nacitat dels seus
dirigents.
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programes de producció pròpia, ex-
cepte els butlletins horaris i alguns
espais informatius, en què connec-
ta amb COM Ràdio. L’emissora ha
obert les portes a persones i entitats
amb una clara funció social, com
per exemple Drissa, Mifas, Eina o
Alcohòlics Anònims, i s’ha intentat
que sigui un punt de trobada entre
cultures, ètnies, llengües i costums.
Tota aquesta feina es fa amb finan-
çament municipal i, des de fa uns
anys, sense publicitat. Això fa que el
pressupost hagi experimentat una
caiguda vertiginosa, a causa de les
dificultats econòmiques que passen

els ajuntaments en general, i el de
Salt en particular. En aquest sentit,
el pressupost de la ràdio per a des-
pesa corrent s’ha reduït en un 75%
els darrers anys. Actualment hi ha
tres treballadors en plantilla, que
també fan altres activitats dins el
consistori, com ara feines de comu-
nicació, manteniment del web, et-
cètera. La programació es nodreix
de col·laboradors que dediquen
molt temps lliure a treballar per a la
ràdio. Ha estat, en aquest sentit,
planter de professionals radiofònics
que actualment treballen en les
grans emissores del país i de l’Estat.

I la renovació generacional existeix,
tot i que no sempre és constant. El
director de l’emissora, Jofre Ferrer,
diu que l’entrada de gent jove que
vol fer ràdio depèn de diversos fac-
tors: “La crisi, per exemple, fa que
més joves s’interessin per aprendre
com funciona aquest món. Durant
la bonança econòmica n’hi havia
menys, perquè trobaven feines en
què amb poca formació podien gua-
nyar un molt bon sou, com per
exemple en el sector immobiliari.
Ara és diferent.”

L’emissora va néixer per la tos-
suderia d’uns quants i per la re-
ivindicació de molts saltencs. Pe-
rò, què li espera en el futur? Jofre
Ferrer ho té clar: “Hem d’evolucio-
nar. La ràdio ja no s’escolta com
s’escoltava abans. Hem de poder
emetre per internet, penjar pod-
casts, i que la gent escolti els pro-
grames que li interessen quan vul-
gui.” Ferrer explica que des de la
ràdio fa temps que treballen per
aconseguir-ho. A hores d’ara són
només els problemes tècnics que
separen Ràdio Salt de les emis-
sions a través de la xarxa i, per
tant, de la possibilitat de poder fer
arribar Salt arreu del món. D’una
cosa està segur el director de
l’emissora: “ Fins ara tot s’ha anat
fent, i això també ho aconsegui-
rem.” Doncs endavant. ■

Els estudis de Ràdio Salt durant l’emissió del programa ‘Frec a Frec’, dels divendres ■ JOAN SABATER

Anglès va celebrar ahir la tra-
dicional baixada de carretons
al barri de can Serra, enmig
de les gales de la població de
la Selva. Es va fer un recorre-
gut de 600 metres amb sorti-
da a la rotonda del Floricel.

També es va fer la cercavila
de gegants i la nit de rock.
Avui, les gales continuen
amb la fira de brocanters, el
sopar jove, l’elecció de la pu-
billa i l’hereu, i el concert de
joves. ■ J. SABATER
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